
achteraf. Een fantastische avond. Ik
wijs op de toespraak van de
minister-president in Leiden. Ik zou
zeggen: kijk ook eens naar de
kranten. Eén à twee jaar terug
stonden er verschillende artikelen in
over het uitbreidingsproces, over de
kandidaat-lidstaten, discussie-
bijdragen over de toekomst van
Europa. Dan vind ik niet dat je kunt
zeggen dat het debat niet van de
grond komt, ongeacht de vraag wat
er in dit opzicht nog moet gebeuren.

De heer Marijnissen (SP): Ik ben
graag bereid om dat te erkennen,
alleen in het perspectief van het
gesignaleerde gat tussen grote delen
van de bevolking en de politieke
elite, die maar doorgaat met de
integratie, speelt dat debat natuurlijk
geen grote rol. Dat zult u toch ook
moeten erkennen.

Staatssecretaris Benschop: Dat kun
je niet zo stellen. Als je het de
Nederlanders vraagt, is 70% voor
een Europese defensie en 80% voor
een Europese grondwet. Als je ze
vraagt of zij van de instellingen
houden, komen er andere, veel
lagere cijfers naar voren. Dat is het
probleem dat geconstateerd wordt.
Niet de steun voor het vinden van
Europese oplossingen voor vragen
die ook werkelijk grensoverschrij-
dend zijn. Die steun is in Nederland
diep beleefd en groot aanwezig. De
discussie gaat over de werking van
de Europese politiek en de Europese
democratie, hoe dicht de burger
daarop zit, wat hij daarmee te maken
heeft en wat hij daarover te zeggen
heeft. Ik sluit dan weer aan bij
datgene waar ik mijn inbreng in
eerste termijn mee afsloot. Ik gaf al
aan dat daar niet een, twee, drie
pasklare recepten voor zijn. Er zijn
verschillen van inzicht over de kant
die we op moeten gaan en de
instrumenten die we moeten
hanteren, maar het debat over het
aanpakken van dat probleem is nu
begonnen.

De heer Marijnissen (SP): De vraag
is vervolgens welke politieke
consequenties u uit dat feit trekt.

Staatssecretaris Benschop: Door het
debat te voeren en er zelf bijdragen
aan te leveren, zowel op papier als
anderszins, probeer ik actief een
bijdrage aan het proces te leveren, er
open voor te staan en dat te
stimuleren.

De heer Marijnissen (SP): Ik heb
overigens heel andere cijfers dan de
cijfers die u zonet noemde. Het debat
zoals het nu gevoerd wordt, is een
elitair debat. Mag ik dat zo zeggen?
U kunt niet zeggen dat dit debat in
de kantines en de buurthuizen
gevoerd wordt. Over dat probleem
heb ik het.

De voorzitter: U heeft nu een aantal
keren hetzelfde gevraagd. De
staatssecretaris heeft uitvoerig
geantwoord. Misschien bevalt het
antwoord u niet. Dat is heel
vervelend. We moeten echter niet
blijven doorgaan over dit thema,
want u herhaalt uzelf.

Staatssecretaris Benschop: Toen ik
gisteren bij de kapper zat, hoorde ik
iemand wel iets over Gotenburg en
de rellen zeggen. Het ging zelfs daar
over Europa.

Voorzitter. Ik kom bij de opmerking
over de referenda over Europa en
niet alleen voor Europa. Het
kabinetsvoorstel van het correctief
referendum, zoals dat weer is
ingediend, heeft de mogelijkheid dat
burgers bij internationale verdragen
– bijvoorbeeld het verdrag van 2004
– onder de voorwaarden die
daarvoor gesteld zijn, het initiatief
kunnen nemen om daarover een
referendum aan te vragen. Het
Nederlandse referendumvoorstel
voorziet in die mogelijkheid. Ik ben
het daarmee eens.

De beraadslaging wordt gesloten.

De vergadering wordt van 13.50 uur
tot 14.30 uur geschorst.

Voorzitter: Weisglas
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, bij de
behandeling van de Raming tevens
aan de orde te stellen:

- het Voorstel tot wijziging van de
Regeling financiële ondersteuning
fracties (23686, nr. 19);
- het Jaarverslag van de Bouw-
begeleidingscommissie (11107, nr.
99).

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda van de volgende week:
- enkele wijzigingen van het
Reglement van Orde (27741);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Abw in verband met het vrijlaten van
de individuele uitkeringen in het
kader van de tegoeden Tweede
Wereldoorlog, alsmede wijziging van
de Abw, de IOAW, de IOAZ en de
WIK in verband met een aantal
andere technische aanpassingen
(27770);
- het wetsvoorstel Vaststelling van
titel 7.3 (Schenking) van het nieuwe
Burgerlijk Wetboek (17213);
- het wetsvoorstel Goedkeuring van
het op 29 september 2000 te Brussel
tot stand gekomen Besluit betref-
fende het stelsel van eigen middelen
van de Europese Gemeenschappen
(Trb. 2000, 115) (27568);
- het wetsvoorstel Vaststelling van
het Nederlands Muntstelsel in
verband met de invoering van de
chartale euro (Muntwet 2002)
(27629).

Ik stel voor, dinsdag aanstaande te
stemmen over de moties ingediend
tijdens het notaoverleg Sancties in
perspectief, te weten:
- de motie-Dittrich c.s. over de regie
in de strafrechtketen (27419, nr. 2);
- de motie-Duijkers over een
beleidsevaluatie reclasserings-
werkzaamheden (27419, nr. 3).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Geluk.

De heer Geluk (VVD): Voorzitter.
Vorige week woensdag heb ik bij de
regeling van werkzaamheden
gevraagd om een brief van de
regering over gewasbescherming-
smiddelen met de stof chloorthalonil.
Die brief zou de Kamer binnen een
week bereiken, maar hij is er nog
steeds niet. Kan er een rappel
uitgaan met het verzoek, deze brief
voor dinsdag aanstaande 12.00 uur
de Kamer te doen toekomen? Dit
verzoek wordt mede namens de
fracties van de SGP en het CDA
gedaan.

Benschop
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De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Atsma.

De heer Atsma (CDA): Voorzitter. Op
31 mei heeft de Kamer de staatsse-
cretaris van Verkeer en Waterstaat
verzocht om volledig te worden
geı̈nformeerd aangaande de
discussie over de verdeling van de
etherfrequenties. Wij zijn met
anderhalf A4’tje zeer summier
geı̈nformeerd. Wij hebben geen
documenten gekregen. Het bleek
naderhand dat er wel documenten
waren, onder andere een tweede
brief van de heer Bouw namens de
naar hem genoemde commissie.
Kunt u er bij de staatssecretaris op
aandringen dat de Kamer nog dit
weekend wordt geı̈nformeerd over
alle alternatieven? In de krant lezen
wij dat er kennelijk een nieuw
compromis in de maak is, een soort
hutspot. Kunt u de staatssecretaris
verzoeken, de Kamer per omme-
gaande te informeren over de
mogelijkheden dan wel onmogelijk-
heden, zodat wij er op korte termijn
over kunnen praten?

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Rietkerk.

De heer Rietkerk (CDA): Voorzitter.
Vandaag heeft de Tweede Kamer de
Landelijke rapportage politiemonitor
bevolking meting 2001 ontvangen.
Gelukkig zijn er positieve ontwikke-
lingen. Echter, de relatie tussen
politie en burger is verder onder
druk komen te staan. De burger is
minder tevreden over de politie. Hij
klaagt over de beschikbaarheid, de
zichtbaarheid, het functioneren en
het optreden van de politie. Ik wil
dan ook graag dat de minister van
Binnenlandse Zaken bij brief een
inhoudelijke reactie geeft op de
landelijke trends van 1993 tot 2001,
het vijfde en zesde hoofdstuk van
genoemde rapportage. Deze brief
ontvang ik graag voor dinsdag 26

juni a.s. in verband met het
algemeen overleg over politie-
aangelegenheden.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Het stellen

van nadere regels in verband
met de introductie van een
toeslagregeling ter compensatie
van het gemis aan overheve-
lingstoeslag per 1 januari 2001
ten aanzien van de Toeslagwet
Indonesische pensioenen 1956
en enkele andere overzeese
pensioenwetten alsmede het
actualiseren van die wetten in
verband met de inwerkingtre-
ding van de Algemene
nabestaandenwet (27692);

- het wetsvoorstel Samenvoe-
ging van de gemeenten Castri-
cum, Akersloot en Limmen
(27663).

Deze wetsvoorstellen worden zonder
beraadslaging en, na goedkeuring
van de onderdelen, zonder stemming
aangenomen.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 7 juni 2001 over ICT in het
onderwijs.

De voorzitter: Gezien de zeer volle
agenda voor de rest van deze dag,
kondig ik aan dat ik het strenge,
doch altijd vriendelijke voorzitters-
regime bij dit onderwerp zal moeten
hanteren.
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Mevrouw Barth (PvdA): Voorzitter.
Wij hebben deze week naar
aanleiding van het overleg van
vorige week een brief van de
minister ontvangen, waarin hij onder
meer inging op het discussiepunt dat
veel aandacht heeft getrokken,
namelijk de vraag of reclame op
Kennisnet nu wel of niet is toege-
staan. De brief van de minister heeft
naar de mening van mijn fractie niet
die helderheid gebracht die wij graag
hadden gezien. De minister gaat niet
in op de tekst van het handvest van

de stichting Kennisnet, hoewel wij
hem dat wel hadden gevraagd. De
discussie over reclame en filtering
van Kennisnet voegt hij volgens ons
te veel samen, waardoor de
verwarring alleen maar groter in
plaats van kleiner wordt. Ik zal straks
nader ingaan op die filtering.

De brief van de minister en het
overleg van vorige week over de
reclame zijn voor mijn fractie
aanleiding, mede namens een aantal
collega’s de volgende motie in te
dienen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

van mening dat de website van
Kennisnet een leermiddel is en als
zodanig een belangrijke rol kan
spelen bij de integratie van ICT in het
onderwijs;

overwegende dat volgens het
convenant sponsoring in het
onderwijs reclame in leermiddelen
niet is toegestaan;

van mening dat reclame als
wervende commerciële uiting niet op
Kennisnet thuishoort;

van mening dat doorklik-
mogelijkheden naar websites met
een commerciële lading of waar
producten ter verkoop worden
aangeboden, niet mogen worden
toegestaan op de voor kinderen,
scholieren en BVE-deelnemers
bestemde delen van Kennisnet;

van mening dat vermelding van een
merknaam of logo op Kennisnet-
pagina’s alleen is toegestaan als dat
functioneel is;

verzoekt de regering, te bevorderen
dat de betreffende passages in het
handvest voor de stichting Kennisnet
dienovereenkomstig worden
gewijzigd en spreekt uit dat
subsidiëring van de stichting
Kennisnet niet zal plaatsvinden tot
deze wijziging is doorgevoerd,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Barth,
Lambrechts, Van Bommel, Rabbae,
Slob en Van der Vlies.

Voorzitter
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